

خطط السداد الميسرة لبطاقات الائتمان

Credit Cards Easy Payment Plans

Terms and conditions
الشروط والأحكام



Terms & Conditions – List of Merchants

الشروط والأحكام - قائمة التجار

Merchants	التجار	Installment Channels	قنوات التقسيط	3M	6M	12M	18M
					Available Tenors	مدد التقسيط المتاحة	
Beko		In-Store Only	من خلال فروع التاجر فقط	✓	✓	✓	✓
KANAWAT		In-Store / Online	عبر الأنترنت \ من خلال فروع التاجر	✓	✓	✓	✓
Mounir Nassif		In-Store Only	من خلال فروع التاجر فقط	✓	✓	✓	—
iTouch Store		In-Store Only	من خلال فروع التاجر فقط	✓	✓	✓	✓
Ehab Group		In-Store Only	من خلال فروع التاجر فقط	✓	✓	✓	—
Dream Stores		In-Store Only	من خلال فروع التاجر فقط	✓	✓	✓	✓
Waffi & Dutti		In-Store Only	من خلال فروع التاجر فقط	—	✓	—	—
GB Tires		in store only	من خلال فروع التاجر فقط	✓	✓	—	—
Sharaf DG		In-Store Only	من خلال فروع التاجر فقط	✓	✓	✓	✓
Best Buy		In-Store Only	من خلال فروع التاجر فقط	✓	✓	✓	✓
I Q Store		In-Store Only	من خلال فروع التاجر فقط	✓	✓	✓	✓
Union Air		In-Store Only	من خلال فروع التاجر فقط	✓	✓	✓	✓

Terms & Conditions

الشروط والأحكام

- The campaign is valid until August 31, 2026.
 - Valid for KFH-Egypt Visa credit cards only.
 - Applies to purchase transactions through the available merchant list only.
 - Minimum transaction value eligible for installments is EGP 500.
 - Limited to the installment periods specified only.
 - Installments are interest-free, with no commissions or fees.
 - Requests are submitted through the merchant using a Fawry terminal.
 - There are no participation fees for the campaign.
 - Suspended cards or clients with delayed balances are not eligible. The card must be active.
- تسري فترة الحملة حتى 31 أغسطس 2026.
 - تسري على بطاقات Visa بنك بيت التمويل الكويتي - مصر الائتمانية فقط.
 - تسري على المعاملات الشرائية من خلال قائمة التجار الموضحة فقط.
 - الحد الأدنى لقيمة المعاملة المؤهلة للتقسيط ج.م. 500
 - تقتصر الحملة على مدد التقسيط الموضحة فقط.
 - الأقساط بدون أرباح أو عمولات أو مصاريف.
 - يتم تقديم الطلب من خلال التاجر باستخدام ماكينة دفع فوري.
 - لا توجد أي مصاريف للاشتراك في الحملة.
 - لا يحق للبطاقات الموقوفة أو المتأخرة عن السداد الطلب، ويجب أن تكون البطاقة مفعلة.

Terms & Conditions – List of Merchants

الشروط والأحكام - قائمة التجار

Merchant	التجار	Discount Method	طريقة تطبيق الخصم	Discount نسبة الخصم	Max Value الحد الأقصى
Lapom		Discount applied automatically when paying with KFH-Egypt cards via Fawry POS		15%	—
Abouellaban				10%	—
MIAMI CENTER				5%	—
EHAB GROUP				5%	—

Terms & Conditions

الشروط والأحكام

- The campaign is valid until August 31, 2026.
 - The discount offer is valid for KFH-Egypt Visa credit cards only.
 - Applies to purchase transactions through the available merchant list only.
 - There are no participation fees for the campaign.
- تسري فترة الحملة حتى 31 أغسطس 2026.
 - تسري على بطاقات Visa بنك بيت التمويل الكويتي - مصر الائتمانية فقط.
 - تسري الحملة على المعاملات الشرائية من خلال قائمة التجار الموضحة فقط.
 - لا توجد أي مصاريف للاشتراك في الحملة.

Easy Payment Plan

خطة السداد الميسرة

Installment of purchases with periodic fixed charges on credit cards

Easy Payment Plan is a service which allows our customers to convert credit card purchases into equal monthly installments.

The service is provided for online transactions and purchases transactions performed via the point of sale POS.

The minimum transaction amount is EGP 1000 and there no maximum amount as long as they are within the credit card available limit.

The installment tenor ranges from 3 months up to 36 months depending on the cardholder's preference.

The flexibility of changing the tenor of an existing installment Payment Plan is not available.

There are no maximum number of enrollments in Installment Payment Plan service as long as they are within the card's credit limit.

The installment is posted as part of the amount due, the total amount due is equals to the installment/s premium amount plus the minimum amount due.

The cardholder should adhere to the monthly installments during the selected repayment period.

The bank has the right to amend the current terms and conditions and tariffs from time to time and shall notify with the amendment through any mean of communication considered adequate.

The introduced amendments to these conditions are an integral part of them without a written approval from the customer.

If the customer fails to pay two consecutive installments on the regular due dates, the installment request will be automatically terminated

تقسيت عمليات الشراء مع مصاريف ثابتة دورية بالبطاقات الائتمانية

خطة السداد الميسرة هي خدمة تتيح لعملائنا تحويل مشترياتهم من بطاقات الائتمان إلى أقساط شهرية متساوية.

يتم توفير الخدمة للمعاملات الإلكترونية والمشتريات.

الحد الأدنى لمبلغ المعاملة هو 1000 جنيه مصري ولا يوجد حد أقصى للمبلغ طالما أنها ضمن الحد المتاح لبطاقة الائتمان.

تتراوح مدة التقسيط من 3 شهراً حتى 36 شهراً اعتماداً على تفضيل حامل البطاقة.

لا يمكن تغيير مدة خطة الدفع الحالية بالتقسيت الى مدد أخرى.

لا يوجد حد أقصى لعدد التسجيلات في خدمة خطة الدفع بالتقسيت طالما أنها ضمن الحد الائتماني المتاح للبطاقة.

يتم اعتبار القسط جزء من المبلغ المستحق، ويكون إجمالي المبلغ المستحق يساوي مبلغ القسط / الأقساط بالإضافة إلى الحد الأدنى للمبلغ المستحق.

يجب على حامل البطاقة الالتزام بالأقساط الشهرية خلال فترة السداد المحددة.

يحق للبنك تعديل الشروط والأحكام وتعريف الرسوم الحالية من وقت لآخر مع اخطار العميل بالتعديل من خلال أي وسيلة مناسبة يراها البنك.

تعد التعديلات المدخلة على هذه الشروط جزءاً لا يتجزأ منها دون موافقة خطية من العميل.

في حالة عدم سداد قسطين متتاليين في تواريخ الاستحقاق العادية سيتم إنهاء طلب التقسيط تلقائياً.

This service will not be available if the credit card is over limit and/or delinquent and/or suspended.

The request to install transaction can be processed within 15 days of transaction.

No contract or document needed for applying on the installment plan.

Customer can request to install either local or international transactions that are posted on the credit card in EGP as a billing currency.

For tariff and charges please visit our website www.eg.kfh.com

لن تكون هذه الخدمة متاحة إذا تجاوزت بطاقة الائتمان الحد الأقصى و / أو متأخر السداد و / أو معلق.

يمكن طلب انشاء المعاملة خلال ١٥ يوم من تاريخ العملية.

لا يوجد عقد او وثيقة للتقديم على خطة التقسيط.

يمكن طلب انشاء المعاملة سواء كانت معاملة نفذت محليا او دوليا بالعملة المحلية.

لمعرفة التعريفة والرسوم يرجى زيارة موقعنا www.eg.kfh.com

Instalment plan through specific merchants' networks without charges on credit cards

Easy Payment Plan is a service which allows our customers to convert credit card purchases into installments without charges through a selective list of merchants and based on the announced tenors by the bank for each merchant.

The service is provided for both online and purchases transactions performed via the point of sale POS.

Credit Cardholder must ask the merchant for the zero-installment payment plan using KFH credit cards before executing the transaction.

Instalment tenor is determined based on the announced tenors by the bank for each and every selected merchant.

The minimum transaction amount is EGP 500 and there no maximum amount as long as they are within the credit card available limit.

The installment tenor ranges from 3 months up to 24 months depending on the cardholder's preference and the announced tenors by the bank for the selected merchant.

There is no maximum number of enrollments in the installment payment plan service as long as they are within the credit card's available limit.

The installment is posted as part of the amount due, The total amount due is equals to the installment/s premium in addition to the minimum amount due.

This service will not be available if the credit card is over limit and/or delinquent and/or suspended.

The bank has the right to amend the current terms and conditions and tariffs from time to time and shall notify with the amendment through any mean of communication considered adequate.

خطة تقسيط الدفع بدون مصاريف على بطاقات الائتمان من خلال شبكة تجار محددة

خطة السداد الميسرة هي خدمة تتيح لعملائنا تحويل مشترياتهم من بطاقات الائتمان إلى أقساط بدون مصاريف من خلال قائمة مختارة من التجار وبناءً على المدد المعلنة من قبل البنك لكل تاجر.

يتم توفير الخدمة للمعاملات الإلكترونية والمشتريات التي تتم عبر نقاط البيع

يجب على حامل بطاقة الائتمان أن يطلب من التاجر خطة السداد بدون عوائد قبل تنفيذ المعاملة.

يتم تحديد مدة التقسيط بناءً على الصفقة بين البنك والتاجر، وتخضع جميع طلبات 0% EPP لموافقة التاجر.

الحد الأدنى لمبلغ المعاملة هو 500 جنيه مصري ولا يوجد حد أقصى للمبلغ طالما أنها ضمن الحد المتاح لبطاقة الائتمان.

تتراوح مدة التقسيط من 3 أشهر إلى 24 شهراً حسب تفضيل حامل البطاقة والمدد المعلنة من قبل البنك للتاجر المحدد.

لا يوجد حد أقصى لعدد التسجيلات في خدمة خطة الدفع بالتقسيط طالما أنها ضمن الحد المتاح لبطاقة الائتمان.

يتم اعتبار القسط جزء من المبلغ المستحق، ويساوي إجمالي المبلغ المستحق القسط/الأقساط بالإضافة إلى الحد الأدنى للمبلغ المستحق.

لن تكون هذه الخدمة متاحة إذا تجاوزت بطاقة الائتمان الحد الأقصى و / أو المتأخرة و / أو معلقة.

يحق للبنك تعديل الشروط والأحكام وتعريف الرسوم الحالية من وقت لآخر مع اخطار العميل بالتعديل من خلال أي وسيلة مناسبة يراها البنك.

The introduced amendments to these conditions are an integral part of them without a written approval from the customer.

The cardholder should adhere to the monthly installments.

EPP 0% through a selective list of merchants cannot be combined with any other offer.

The program has no fees, however, no settlement fees will be applied if the amount due is settled before the end of the installment period.

If the customer fails to pay two consecutive installments on the regular due dates, the installment request will be automatically terminated

Customer can request to install the transactions executed locally only with the agreed merchants / stores defined in the contract agreement between the bank and the merchant/store.

For tariff and charges please visit our website www.eg.kfh.com

تعد التعديلات المدخلة على هذه الشروط جزءًا لا يتجزأ منها دون موافقة خطية من العميل

يجب على حامل البطاقة الالتزام بالأقساط الشهرية.

EPP 0% من خلال قائمة انتقائية من التجار لا يمكن دمجها مع أي عرض آخر.

البرنامج ليس له رسوم ولن يتم تطبيق رسوم تسوية في حالة تسوية المبلغ المستحق قبل نهاية فترة التقسيط

في حالة عدم سداد قسطين متتاليين في تواريخ الاستحقاق العادية سيتم إنهاء طلب التقسيط تلقائيًا.

يمكن للعميل طلب انشاء المعاملات المنفذة محليا فقط مع التجار/المتاجر المتفق عليها والمحددة في اتفاقية العقد بين البنك والتاجر/المتجر.

لمعرفة التعريفة والرسوم يرجى زيارة موقعنا www.eg.kfh.com